
Kłobuck, dnia 12 lipca 2022 r.

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Rewizyjna

Protokół nr 5/2022
V Posiedzenie w dniu 12 lipca 2022 
Obrady rozpoczęto 12 lipca 2022 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:50 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków.

Obecni:

1. Angelika Borowiecka-Idziak
2. Mirosław Cieśla
3. Witold Dominik
4. Danuta Gosławska
5. Tadeusz Koch
6. Tomasz Parkitny
7. Iwona Płusa
8. Aleksander Tokarz
9. Dominika Trzepizur-Pęcherz
10. Tomasz Wałęga
11. Barbara Ziętal

1. Otwarcie posiedzenia oraz stwierdzenie prawomocności.

Przewodniczący Komisji M. Cieśla otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności jest kworum zatem obrady są prawomocne.

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono.

3. Przyjęcie protokołu Nr 4/2022 z dnia 07.06.2022 r. /projekt protokołu został umieszczony na 
stronie internetowej Urzędu Miejskiego Kłobuck w BIP bip.gminaklobuck.pl / 

Radny A. Tokarz poinformował, iż protokół nie zawiera zgłoszonej informacji dot. 
przeprowadzonej kontroli w zakresie realizacji zadań pracodawcy w odniesieniu do 
pracowników Urzędu Miejskiego w Kłobucku oraz jednostek organizacyjnych Gminy Kłobuck 
za okres 2014-2020 tj. niepoddania się czynnościom kontrolnym trzech podmiotów: ZSP w 
Łobodnie, SP Nr 3 w Kłobucku oraz PG Nr 1 w Kłobucku. W związku z powyższym poprosił o 
jego uzupełnienie i zatwierdzenie protokołu przez Komisję na następnym jej posiedzeniu.

Głosowano w sprawie:
Wniosek radnego A. Tokarza o zatwierdzenie protokołu Nr 4/2022 z dnia 07.06.2022 r. na 
następnym posiedzeniu Komisji. 

Wyniki głosowania



ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Witold Dominik, Danuta Gosławska, Tadeusz 
Koch, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Aleksander Tokarz, Tomasz Wałęga, Barbara Ziętal
NIEOBECNI (1)
Dominika Trzepizur-Pęcherz

4. Powołanie zespołów kontrolnych.

Radny W. Dominik poinformował, o rezygnacji z uczestnictwa w kontroli w zakresie 
przygotowania, budowy i oddawania do użytku inwestycji pn.: „Przebudowa boiska 
piłkarskiego na terenie OSiR w Kłobucku".

Radny A. Tokarz poinformował, o rezygnacji z uczestnictwa w kontroli w zakresie 
przygotowania, budowy i oddawania do użytku inwestycji pn.: „Przebudowa boiska 
piłkarskiego na terenie OSiR w Kłobucku".

Głosowano w sprawie:
Powołanie zespołu kontrolnego do Kontroli przygotowania, budowy i oddawania do użytku 
inwestycji pn.: „Przebudowa boiska piłkarskiego na terenie OSiR w Kłobucku" w składzie: 
przewodniczący T. Wałęga, członek T. Parkitny. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Witold Dominik, Danuta Gosławska, Tadeusz 
Koch, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Aleksander Tokarz, Tomasz Wałęga, Barbara Ziętal
NIEOBECNI (1)
Dominika Trzepizur-Pęcherz

Radny A. Tokarz zapytał, dlaczego posiedzenie Komisji nie zostało zwołane we 
wcześniejszym terminie? Wyjaśnił, iż rezygnuje z uczestnictwa w kontroli w zakresie 
organizacji i funkcjonowania Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 
Kłobucku w okresie od 2016-2021 roku. 

Przewodniczący Komisji M. Cieśla wytłumaczył tą kwestię, informując, iż ze względu na czas 
pracy mecenasa Ziębacza i sezon urlopowy.

Radny A. Tokarz oznajmił, iż to organ prowadzący ma obowiązek organizować posiedzenia 
Komisji i zabezpieczać potrzeby Rady.

Głosowano w sprawie:
Powołanie zespołu kontrolnego do Kontroli organizacji i funkcjonowania Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Kłobucku w okresie od 2016-2021 roku w 



składzie: przewodniczący T. Koch, członek I. Płusa. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Witold Dominik, Danuta Gosławska, Tadeusz 
Koch, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Aleksander Tokarz, Tomasz Wałęga, Barbara Ziętal
NIEOBECNI (1)
Dominika Trzepizur-Pęcherz

Głosowano w sprawie:
Powołanie zespołu kontrolnego do Kontroli działalności przedstawiciela Gminy Kłobuck w 
Związku Komunalnym Gmin do spraw Wodociągów i Kanalizacji za lata 2014-2021 w składzie:
przewodniczący D. Gosławska, członek: A. Borowiecka-Idziak, B. Zietal. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Witold Dominik, Danuta Gosławska, Tadeusz 
Koch, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Aleksander Tokarz, Tomasz Wałęga, Barbara Ziętal
NIEOBECNI (1)
Dominika Trzepizur-Pęcherz

Głosowano w sprawie:
Dwie pierwsze kontrole rozpoczną się od 14 lipca br. do końca sierpnia br. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Witold Dominik, Tadeusz Koch, Tomasz 
Parkitny, Iwona Płusa, Aleksander Tokarz, Tomasz Wałęga, Barbara Ziętal
BRAK GŁOSU (1)
Danuta Gosławska
NIEOBECNI (1)
Dominika Trzepizur-Pęcherz

5. Sprawy różne.

Przewodniczący Komisji M. Cieśla nawiązał do Sesji z dnia 22 czerwca br. i przedstawionego 
przez mecenasa Ziębacza Wyroku WSA z dnia 11 lutego 2022 r. IIISA/KR921/21 odnośnie 
działania Komisji Rewizyjnej i jej uprawnień /wyrok w załączeniu pod protokołem/. 



Poinformował, że Komisja Rewizyjna nie może wypracowywać zaleceń pokontrolnych. 
Odniósł się do procedury przebiegu kontroli zespołu kontrolnego. Wyjaśnił m.in., iż zespół 
ma prawo wglądu do dokumentów, a kopie materiałów pozyskanych w toku kontroli 
powinny zostać podpięte do protokołu i przekazane do Biura Rady. 

Radny A. Tokarz zapytał, czy kopie dokumentów, materiałów pozyskanych w toku kontroli 
powinny zostać potwierdzone za zgodność z oryginałem?

Przewodniczący Komisji M. Cieśla poinformował, że tak.

Burmistrz J. Zakrzewski odniósł się do procedury przebiegu kontroli. Poinformował, że 
Komisja Rewizyjna jest organem kontrolnym i ma prawo do wglądu dokumentów 
dostępnych w urzędzie czy jednostce w obecności pracownika i żądania skserowania 
konkretnych, a nie wszystkich dokumentów. Nadmienił, iż część dokumentów jest dostępna 
w BIP i nie widzi potrzeby ich kserowania czy drukowania. Poprosił o zwrócenie uwagi na 
ponoszone koszty z tego tytułu. Kopie dokumentów powinny się znaleźć w protokole 
pokontrolnym, jako materiały na podstawie których został on sporządzony. 

Radny A. Tokarz nawiązał do wcześniejszych kontroli i zapytał, dlaczego Burmistrz nie stawił 
się na wezwanie zespołu kontrolnego. Poprosił o wyjaśnienie tej kwestii. 

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że ten temat był wyjaśniany. Odniósł się do sprawy. 

Radny A. Tokarz nie zgodził się z przedstawionym stanowiskiem Burmistrza w sprawie. 
Zapytał, w jakim charakterze występuje Burmistrz na dzisiejszej Komisji?

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że na każde posiedzenie Komisji dostaje zaproszenie 
od przewodniczącego Komisji. 

Radny A. Tokarz nawiązał do przykładu kontroli NIK podczas której wysłuchiwany był 
włodarz miasta.

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że inną rolę pełni NIK, a inną Komisja Rewizyjna. Poprosił 
radnych o działanie w ramach kompetencji Komisji Rewizyjnej. 

6. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji
Mirosław Cieśla

Przygotował(a): Magdalena Kuczera


